
Pozdrav Evropské konferenci Fa

Zdravím učedníky Dafa, kteří se účastní Evropské konference Fa!

Během konference Fa budete se spolupraktikujícími sdílet osobní zkušenosti z kultivace, a
tak budete nalézat své vlastní nedostatky, abyste se zlepšili v další kultivaci. To je úžasné! Pro
učedníky Dafa je to nezbytné, protože jen tehdy, když v kultivaci zlepšíte sebe sama, můžete
dělat dobře to, co máte dělat. Přeji vaší konferenci Fa mnoho zdaru!
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